
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 27. oktober 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 3
I forlængelse af samråd A-C i Kulturudvalget den 25. oktober 2011 lovede mi-
nisteren skriftligt at uddybe, hvad der konkret skal forstås ved ministerens ud-
talelser om, at det skulle gøres lettere at spille på de rytmiske spillesteder for
nye bands og musikere fra det musikalske vækstlag, og hvad er ministerens
konkrete holdning til at fjerne velkendte barriere, ved f.eks. at give vækstlags-
bands mulighed for at spille ”på døren”, under tariffen eller lignende for på den
måde at give lettere adgang til de rytmiske spillersteder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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